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UNA FIGURA PERAL FUTUR 

XAVI HERNÁNDEZ 
JUGADOR DEL FC BARCELONA 

?¿ 
Enmig de tant fitxatge estranger, aquest jove del planter s'ha convertit en el director 
d'orquestra de Van Gaal. Xavi Hernández, fill de l'entrenador del Tárrega, ha passat de 
somiar ser una figura a trobar-se ais vestidors del Barcelona amb totes les estrelles. Pero . 
ell és deis que senten els colors del Barga des de petits. Un culer de soca-rel. 

"L a vuitena del Madri d a PEstadi, patétic" 
LLEONARD DELSHAMS 

JOAN BARBERA/E1 9 Nou 
TERRASSA 

El nou cervell del FC Barcelo-
na no és holandés. Fill de 
Terrassa, sent els colors del 
club des de petit i va náixer en 
una familia de futbolistes. El 
seu pare, Joaquim, va ser juga-
dor i actualment entrena el 
Tárrega, on també juga el seu 
germá Osear. 

Impressiona conviure amb 
jugadors de tant nivell i pres-
tigi? 

Es ciar que sí. Ser al costat de 
jugadors com Figo, Rivaldo, 
Kluivert i tants altres, impres-
siona molt. Jo vine del planter 
i d'esperar a arribar alguna 
vegada al primer equip i de tin-
dre'ls com a ídols, he passat a 
jugar amb ells. Per mi és 
important ser amb ells. 

No deu ser  fácil substituir 
un ídol com Guardiola... 

Representa una gran pressió 
substituir el Pep, que és l'áni-
ma de l'equip i que ha demos-
trat ser un jugador grandíssim, 
és una cosa especial. Pero com 
que sempre he jugat en aquesta 
posició, no implica cap proble-
ma per a mi. 

A qui li deu haver  arriba t on 
és ara? 

A molta gent que m'ha aju-
dat, pero en especial a la meua 
familia. Sempre han sigut fut-
bolistes i han estat al meu cos-

tat en els moments bons i en 
els difícils. 

Val la pena qualsevol sacri-
fici per  jugar  amb el Barga? 

Sense cap dubte. Qualsevol 
jugador somia jugar al Barcelo-
na. Ara estic vivint aquest som-
ni i és el máxim, el mes impor-
tant que m'ha passat futbolís-
ticament. 

Tindr e un pare que ha jugat 
a fútbol i que actualment és 
entrenador  ha de ser  una gran 
ajuda... 

El meu pare, que aquest any 
dirigeix el Tárrega, sempre 
m'ha donat molts consells pero 
sense posar-se amb l'entrena-
dor. Ell sap que nosaltres 
tenim un entrenador i que 
aquest és qui ens ha d'aconse-
llar. Em vol portar peí bon 
camí i m'ha ajudat sempre 
molt, com la resta de la meua 
familia. 

La Llig a espanyola está 
plena d'estrangers. Quin creu 
que és el futur  deis planters? 

Suposo que s'adonaran que 
la gent del planter també té un 
lloc al primer equip. I no 
només al Barga, sino en tots els 
equips. Per portar estrangers 
mediocres, mes val apostar pels 
de la casa. El millor exemple és 
el de l'Athletic de Bilbao, enca-
ra que tampoc cree totalment 
en la seua filosofía, perqué 
hauria de tindre un parell d'es-
trangers de gran nivell, com es 

VA JUGAR ALLEIDA. Xavi va jugar al Camp d'Esports al setembre 
amb el Barga B —van guanyar 2-3—. A la foto, al costat de Jofre. 

feia abans. Amb la sentencia 
Bosman el fútbol s'ha des-
marxat, pero se n'acabaran 
adonant que la gent de la casa 
hi té lloc. 

Els socis i aficionats del 
Barca volen gent del planter. 
La quinta del Xavi será reali-
tat en uns anys? 

Esperem que sí. Hi ha molts 
jugadors de qualitat al Barcelo-

na B, encara que a la Lliga no 
ho estem demostrant per la 
nostra inexperiencia. Esperem 
que després de la quinta del 
Mini , que encapcalava De la 
Peña, en surti una altra. Juga-
dors com Mario, Jofre, Puyol i 
d'altres es donaran a conéixer. 

Seria una llástima que el 
Barga no jugues la final del 
Camp Nou l'any del Cente-

nari? 
Es ciar que seria una llásti-

ma. Una desgracia enorme per 
a nosaltres. La plantilla té una 
gran il-lusió per arribar a 
aquesta final i guanyar-la i si 
no pot ser, que tampoc la guan-
yi el Reial Madrid. 

Com veuria que el Madri d 
guanyés la vuitena al Camp 
Nou? 

Seria un desastre. Si no hi 
juguem nosaltres, és millor que 
el Madrid tampoc hi arribi, 
perqué aixó frustraría el cente-
nari. Seria bastant patétic que 
el Madrid guanyés la Lliga de 
Campions al Camp Nou. 

Es posaria alguna vegada la 
samarreta del Reial Madri d o 
aixó és impossible? 

La paraula impossible no 
existeix en fútbol. De tota 
manera, jo el que vull és triom-
far al Barga i no m'he plantejat 
aquesta possibilitat. No se sap 
mai, pero jo vull triomfar a 
casa, amb el meu club de sem-
pre. Tinc contráete fins al 2005 
i sentó aquests colors mes que 
ningú. 

Qué espera del 99? 
Espero que guanyem molts 

títols i continuar sent titular 
amb el primer equip del Barga. 
Només demano algún títol 
aquest any, perqué el contrari 
seria un petit fracás.» 


